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Abstract (en)
[origin: WO8700748A1] Device intended for corneal surgery by photoablation comprising a laser source. According to the present invention, the
laser being a solid laser (1), a multiplication of frequencies is effected by means of a crystal (27) in order to obtain an output wavelength of between
150 and 220 nanometers with a space-time distribution of the beam of which the energy is comprised between 100 and 1000 millijoules per cm<2>.

Abstract (fr)
Dispositif de chirurgie cornéenne par photoablation comprenant une source laser. Selon la présente invention, le laser étant un laser solide (1), on
réalise une multiplication de fréquences par un cristal (27) pour que la longueur d'onde de sortie soit comprise entre 150 et 220 nanomètres avec
une répartition spatiotemporelle du faisceau dont l'énergie est comprise entre 100 et 1000 millijoules par cm2.
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